



BARBARA LEBEK

Spring/Summer 2026



BARBARA LEBEK

Where comfort embraces style

Where comfort embraces style _____ *designed* *for effortless* *real-life femininity.*

Spring / Summer 2026

Frühjahr / Sommer 2026 ist eine Einladung an Frauen, bei sich selbst anzukommen – mit Mode, die nicht aufdrängt, sondern stärkt. Die neue Kollektion von Barbara Lebek steht für eine ruhige Form von Selbstbewusstsein: reduziert im Design, klar in der Silhouette, durchdacht in jedem Detail.

Die Looks lassen dabei Raum für Persönlichkeit. Oversized-Formen, figurnahe Schnitte, O- und A-Linien oder neu interpretierte Westen lassen sich vielseitig tragen – mal entspannt, mal feminin. Perfekt für freie, unbeschwerte Tage. Innovative Materialien, sanfte Wattierungen und komfortable Texturen machen die Stücke zu verlässlichen Begleitern – auch bei wechselndem Wetter oder wechselnden Lebensmomenten.

Diese Kollektion feiert Frauen, die ihren Stil gefunden haben. Die wissen, was ihnen guttut – und was sie strahlen lässt.

Mit Stil. Mit Leichtigkeit. Mit Barbara Lebek.

Spring / Summer 2026 is an invitation for women to come home to themselves – with fashion that doesn't impose, but empowers. The new collection by Barbara Lebek stands for a quiet kind of confidence: minimal in design, clean in silhouette, thoughtful in every detail.

Each look leaves room for individuality. Oversized shapes, figure-hugging cuts, O- and A-line styles, and reimagined vests can be worn in many ways – relaxed, feminine, and perfect for light, carefree days. Innovative fabrics, gentle padding, and soft textures turn each piece into a reliable companion – in changing weather and in every chapter of life.

This collection celebrates women who know their style – and what makes them feel good, grounded, and radiant.

With style. With ease. With Barbara Lebek.



BARBARA LEBEK
Perfect for spontaneous days



Jacket 50160062 col. 645

BARBARA LEBEK
Tailored for everyday ease



Off-White 120	Powder 410	Lavander 503
Panna Cotta 220		Sky Blue 728
Biscuit 246		
Green 628	Lime 615	Mint 610
Red 458	Electric Blue 775	Navy 850

Sanfte Erdtöne, zarte Pastells und klassische Nuancen von Grün und Blau prägen die Farbwelt dieser Saison. Fließende Übergänge zwischen kräftigen und hellen Tönen schaffen eine ruhige Eleganz, die jedem Hautton schmeichelt und sanft zum Leuchten bringt. Minimalistisch, feinfühlig und auf das Wesentliche reduziert.

Soft earth tones, delicate pastels, and classic shades of green and blue define this season's color palette. Gentle transitions between bold and light hues create a calm elegance that flatters every skin tone and brings a subtle glow. Minimalist, sensitive, and thoughtfully reduced to the essentials.





BARBARA LEBEK
Fresh layers for open skies





Jacket 50200062 col. 220



Rooted in nature. Designed with ease. Made for now.

Jacket 50070062 col. 746



BARBARA LEBEK
Suited for relaxed adventures



BARBARA LEBEK
Made for easygoing moments





Style with
confidence
*—for a season
that's all yours.*



BARBARA LEBEK

Style, the natural way – effortless and modern.



BARBARA LEBEK
Designed for real life



Jacket 50290062 col. 603

BARBARA LEBEK
A timeless summer essential





BARBARA LEBEK



B2B SHOP

KIRBURGER STRASSE 1 · 56470 BAD MARIENBERG · DEUTSCHLAND · WWW.LEBEK.DE